
 1 

Komise udržitelného rozvoje MČ Praha 21- zasedání č. 8 
 

 

Datum konání: pondělí 15. srpna 2011 od 16:30 do 19:00 hodin 

Místo konání: ÚMČ Praha 21, kancelář starosty 

Přítomni členové: 

Blanka Exnerová, Iva Hájková, Jiří Lameš, Jaroslav Lipš, Václav Műller, Ladislav Polák, 

Pavel Roušar  

Nepřítomni:  0 

Omluveni: 0   

 

Program: 
1. Informace k bodu různé z minulého jednání 

2. Anketa 

3. Strategický tým 

4. Strategický plán 

5. Různé 

 

 

 

Program jednání: 
 

1.   Uzavření problematiky otevřené v rámci minulého jednání v bodu „různé“ 

 Dopravní omezení po dobu výstavby kanalizace v ul. Novosibřinská: 

V neobvykle rozsáhlé diskusi na web stránkách úřadu převládl názor občanů, že ÚMČ 

tuto situaci nezvládl, že opatření byla opožděná, zmatečná, neodborná a nedostatečná, 

že výsledek se nechal předvídat, neboť větší část účastníků dopravního provozu se 

vždy bude chovat nezodpovědně. KUR tyto okolnosti nemůže řešit, neboť se jedná o 

problematiku dopravní obslužnosti, která spadá do působnosti DK. Informaci 

k okolnostem řešení této problematiky úřadem a k postupnému vývoji situace v této 

věci podal i starosta MČ.  

 

KUR ale dospěla k názoru, že jakékoliv omezení provozu na hlavním tahu nemá 

v podmínkách Újezdu nad Lesy technické řešení z prostého důvodu. Koncepce 

komunikačního systému MČ neumožňuje nalézt objezdovou trasu, která by pojmula 

objem současného automobilového provozu na tomto tahu. Jediným řešením do 

budoucnosti je rychlostní komunikace Praha – Kolín. Vzhledem k tomu, že současný 

vývoj ekonomiky v EU a zákonitě i v ČR dává spíše pesimistický výhled termínu 

zahájení výstavby předmětné komunikace, doporučuje KUR paralelně s hledáním 

organizačních opatření zařadit na jednání RMČ otázku iniciace vybudování náhradní 

objezdové trasy cestou nezbytně nutných stavebních úprav určených ulic.      

 

 Negativní důsledky přesunutí problematiky rozvoje dopravní infrastruktury do 

působnosti dopravní komise. 

 

Priorita RMČ č. 34 „Promyšlené budování veškeré infrastruktury, která výrazně 

zlepšuje kvalitu prostředí i život obyvatel“, byla RMČ svěřena do působnosti DK. 

Tato skutečnost však nepřinesla očekávaný kladný posun ve stavu komunikací a 

chodníků. Předmětná priorita náleží do působnosti KUR, neboť se jednoznačně jedná 
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o rozvojovou problematiku. Protože veškerá veřejná infrastruktura, její investiční 

zajišťování i údržba, je v působnosti OMI, doporučuje KUR starostovi MČ projednat 

v RMČ převod vedoucí OMI z DK do KUR. Zároveň navrhuje pozvat cestou 

tajemníka ÚMČ vedoucí OMI, pí. Berouškovou na jednání KUR v září. KUR ji mj. 

požádá o informaci, proč nebyla od zhotovitelů stavby „kanalizační přivaděč 

Rohožník“ a „Zelené sídliště“ vyžadováno odstranění škod na používaných 

komunikacích Pilovská a Zaříčanská po ukončení výstavby. Odbornou přípravu na 

toto jednán zajistí pí. Exnerová, p. Műller, p. Polák. 

 

 Informace o ověření, zda pro stavbu komplexu v ul. Oplanská bylo stanoveno 

omezení stavebního provozu ve dnech klidu. 

Vedoucí stavební sekce, pí. Exnerová, podala v této věci informaci, že žádné omezení 

v tomto smyslu nebylo ve stavebním povolení stavebníkovi stanoveno, neboť Stavební 

úřad potřebu takovéhoto kroku neshledal. Takovéto omezení umožňuje příslušný §  

Zákona o územním řízení a stavebním řádu.  Hl. m. Praha ani MČ Praha 21 ale nemá 

žádnou interní směrnici, která by byla pro Stavební úřad v tomto smyslu právně 

závazná. Vzhledem k tomu, že MČ není účastníkem stavebního řízení, nemá možnost 

právního institutu „námitky“.  KUR doporučuje projednat tuto problematiku v RMČ a 

uložit zpracování předmětné interní směrnice cestou tajemníka ÚMČ vedoucí OMI. 

 

2. Informace o vyhodnocení zahajovací ankety ke zpracování analytické části    

Strategického plánu rozvoje MČ 21 a její zpracování do Újezdského zpravodaje. 

Informaci o prvním vyhodnocení ankety podal starosta MČ. KUR doporučuje připravit 

článek o výsledcích ankety do zářijového vydání ÚZ: 

 Dokončení vyhodnocení ankety a přípravu článku zajistí pí. Hájková 

 Článek autorsky zaštítí pracovní tým KUR: pí. Hájková, p. Lameš, p. Műller, p. 

Roušar 

 Vyhodnocení ankety dokončí pí. Hájková po jejím ukončení, tj. po 30. 8. 2011 

 

KUR doporučuje připravit v horizontu konce září doplňkovou, cílenou „minianketu“ 

k nejfrekventovanějším či sporným otázkám z vyhodnocené ankety. Přípravu miniankety 

zajistí pí. Hájková.  

 

3.  Strategický tým pro MA 21, jeho ustavení, kooperační vztahy a úkoly 

 

Starosta MČ podal informaci o ustavení strategického týmu ze zaměstnanců úřadu na 

vedoucích pozicích a přidělení jednotlivých kapitol Analytického profilu MČ Praha 21 k 

zajištění. První pracovní schůzka týmu proběhne 16.08.2011 a za KUR se jí zúčastní pí. 

Hájková a p. Műller.  Do jednotlivých mikrotýmů se zapojí i členové KUR podle své 

odborné erudice. 

 

4. Strategický plán rozvoje, časový skluz při zpracování jeho analytické části a 

opatření 

Harmonogram tvorby Strategického plánu rozvoje MČ Praha 21 se dostal do skluzu 

zhruba o 4 měsíce z titulu opožděného nastartování práce strategického týmu. Musí být 

proto aktualizován. Aktualizaci zajistí pí. Hájková ve spolupráci s p. Műllerem – 

aktualizace viz příloha 
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5. Různé 

Pan Lameš v této části podal informaci o narušení plánované akce „I. Pražský 

chovatelský den“ jinou akcí (turnaj v nohejbale). Tato informace má charakter stížnosti a 

jejich příjem s následným vyřízením není v působnosti KUR. Komise jsou občanské 

orgány a jejich působnost jde napříč politickým spektrem. Pan Lameš byl požádán, aby 

tuto skutečnost napříště respektoval. 

 

 

Příští jednání KUR se předpokládá 12. 09. 2011 od 16:30 hodin v kanceláři pana starosty. 

Program v předstihu upřesní předseda KUR na základě návrhů starosty MČ a jednotlivých 

členů KUR. Pracovní jednání v mezičase bude podle potřeby iniciovat předseda KUR a 

vedoucí Stavební sekce. 

 

Shrnutí: 

- Na příští jednání KUR bude tajemnicí komise pozvána pí Beroušková 

- Panu starostovi bylo doporučeno, aby na jednání RMČ byly projednány tyto body: 

1. iniciace vybudování náhradní objezdové trasy cestou nezbytně nutných stavebních 

úprav určených ulic,  

2. vypracování interní směrnice týkající se omezení stavební činnosti v klidových 

dnech, 

3. převedení pí Berouškové z Dopravní komise do Komise udržitelného rozvoje. 

 

 

 

 

Zapsala: tajemnice komise I. Hájková 

Schválil: předseda KUR V. Műller 

 

 

Příloha: 

Aktualizovaný harmonogram tvorby Strategického plánu rozvoje MČ 

Zápis z jednání Strategického týmu ze dne 23. 8. 2011 

 

 

 
 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 


